

Protokoll för Styrelsemöte för Svenska Arkeologiska Samfundet

2021-12-06

ZOOM-möte

Närvarande: Mikael Eboskog (ordf.), Tom Wennberg (sekr.), Lars Ersgård, Frida Palmbo, Sara Hagström Yamamoto, Jhonny Therus, Sophie Bergerbrant, Per Nilsson och Gustav Wollentz.

§1 Mötet öppnas

Mikael öppnade mötet.

§2 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes

§3 Val av mötessekreterare

Sekreterare: Tom Wennberg

Justerare: Gustav Wollentz

§4 Godkännande av föregående protokoll

Föregående protokoll godkändes

§5 Information från CSA

Sophie och Gustav informerade kort. Nästa nummer av CSA är tryckt och väntar distribution.

§6 Ekonomi

Sara gav en muntlig rapport. Inga utgifter för möten och färre utgifter för CSA under detta år. Prognos inför nästa år är under arbete.

Mikael är numera firmatecknare och har fullmakt för SAS på Handelsbanken.

§7 Planering av aktiviteter, ärenden

Mikael tog upp att vi behöver en medlemsdrive och frågan bör tas upp som ett ärende på dagordningen.

§8 Uppföljning av aktiviteter, ärenden

Ingrid Berg och Petra Rudd hade ett web-baserat samtal om jämställdhet via RAÄ som kan ses som en uppföljning av Utgrävning pågår.

§9. Rapportpriset.

Sven var frånvarande, men inga nomineringar verkar ha kommit in. Sista nomineringsdag 1:a februari 2022.

§10. Gjallarhornet

Gjallarhornets redaktör Per berättade om att han har fått in ett antal texter och har ganska mycket att arbeta med. Per vill även ha med en text om motivationen för förra årets pris från jury-gruppen.

Cirka 100-125 email-adresser studsar. Adresserna bör kontrolleras. Förslaget är att detta genomförs på samma sätt som vi gjorde med de fysiska adresserna i ledamotsregistret. Samfundet har ambitionen att kommunicera med medlemmarna genom e-mail. Per skickar aktuell utsändslista till Mikael som gör en första översikt över adresserna.

Det har kommit in förslag på böcker som boktips i Gjallarhornet. Det blir lite som reklam och frågan är om vi skall tillåta detta. Frågan är svår men mötet tycker att presentera nya skrifter i Gjallarhornet generellt är en bra idé. De skall dock inte säljas via tidningen eller via länk i tidningen. Mötet ansåg att det är enkelt ta reda på detta själv idag via nätet.

§11. Övriga ärenden

Stipendiet: Gustav informerade att några av de förra stipendiaterna inte kunnat utnyttja de utdelade pengarna. Idet är dock inte helt klarlagt hur pengarna använts där de använts. De pengar som inte använts går tillbaka till fonden. De pengar som rekviderats ut uppmanas att betalas in igen och förs över till nästa utlysning.

Nya ledamöter: Frida Palmbo valdes in. (Nya Ledamöter skall in som en ny punkt i kommande protokoll).

§12. Facebook och hemsidan

Gustav informerade om att det har varit många inlägg med hög trafik under senaste tiden. Nya avhandlingar är mycket populära inlägg.

§13. Övriga frågor

Var är SAS-servisen? Per undrade. Lars informerade att den finns på Arkeologerna kontor i Hägersten. Tom tog på sig att forska reda på om var den befinner sig .

Var är medaljerna? Sara informerade att förra styrelseledamoten Åsa Larsson har dem på sitt kontor.

Nästa möte 18:00 7/2 2022, Zoom-möte

Möte avslutades



Mötessekreterare: Tom Wennberg



Justeringsperson: Gustav Wollentz



Mötesordförande: Mikael Eboskog